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017/2018: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Behandling: 

Rådet vedtok framlegg til vedtak. 
 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjend. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/2018: Godkjenning av møtebok 

 

Behandling: 

Møtebok for 10. september vart vedteke. 
 

Vedtak: 

Møtebok vert godkjend. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

019/2018: Meldingar og referatsaker 

 

Behandling: 

Velferdsteknologi: Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne var representert på 
velferdsteknologi-konferansen på Frekhaug. Under orienteringar på fellesmøtet for eldrerådet og råd 
for menneske med nedsett funksjonsevne orienterte Torill Helland om konferansen. Det vart på 
konferansen mellom anna framheva at velferdsteknologi skal bidra til meir tryggheit, fridom og 
livskvalitet både frå brukarar og pårørande. Det vart peika på at velferdsteknologi-tiltak må ha god 
forankring både administrativt og politisk. Dette handlar ikkje om overvaking, men "å vaka over". 
Menneske og varme hender skal framleis vera den viktigaste ressursen, men velferdsteknologi skal 
vera eit supplement til anna omsorg / pleie. 
 
I rådet sitt møte vart det også informert om at ei brosjyre om velferdsteknologi skal ut til 
husstandane i Radøy med det første. 
 
Rådet tok meldingar og referatsaker til orientering. 
 

Vedtak: 

Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering 
 



 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

020/2018: Budsjett 2019 - handsaming i råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Behandling: 

Økonomisjef Sveinung Kvamme orienterte og svara på spørsmål. Han sa at budsjettet for 2019 er det 
siste som vert vedteke for Radøy kommune, og at dette budsjettet dannar grunnlaget for budsjett for 
Alver kommune for 2020. Samla rammetimetilskot og skatt aukar frå 292,5 mill. kroner i 2018 til 
300,5 mill. i 2019. Den reelle veksten er på 2,74 prosent, i realiteten mindre enn pårekna prisvekst på 
2,8 prosent. Rente- og avdragskonstnadene aukar ca 3 mill, både på grunn av auka rentenivå og auka 
investeringsnivå. 
Økonomisjefen viste til at netto driftsbudsjett er negativt med 14,3 mill. Botnlina syner likevel eit 
reforbruk på kr 145.796,- etter bruk av fondsmidlar. 
Han peika på at straumkostnadene og pensjonskonstadene  aukar meir enn prisvekst. Auka klassetal 
på Manger skule, auka driftskostnader på SFO, og krava til bemanningsnorm i barnehagane gir auka 
driftskonstader. Det er også betydelege meirkostnader knytt til heimebaserte tenester. 
Økonomisjefen sa at det ikkje er funne plass til stilling som ergoterapeut i 2019-budsjettet. Andre 
meirkostnader er knytt til Nordhordland brann og redning, gratis bruk av Radøyhallen for organiserte 
aktivitetar for born og unge inntil 19 år, og eingongskostnader knytt til arbeid med ny kommune. 
Det er i rådmannen sitt budsjettframlegg lagt opp til investeringar for 139 mill. kroner i 2019. Av 
dette er 31 mill. investeringar i vatn og avløp. Ny barnehage på Bø står oppført med 47 mill. og 
oppgradering av Solhall med 25,4 mill, som dei klart største investeringane. Ny garderobe med 
universell utforming knytt til terapibasseng og ny heis i terapibassenget er lagt inn med 1 mill. kroner 
i investeringsbudsjett for 2019. Økonomisjefen sa at kommunen er i dialog med BOF om baderampe 
for rullestolbrukarar ved Nesvatnet. Det vert også arbeidd med betre parkeringstilhøve for 
funksjonshemma ved legesenteret. 
Det må lånast 120,6 mill. i 2019 for å finansiera investeringane. 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne viser til at rådet tidlegare har drøfta - og gjort 
framlegg om gratis SFO for born med nedsett funksjonsevne i 5.-7. klasse. Rådet vil jobba vidare for å 
få gjennomslag for denne saka. 
Rådet vil generelt gje uttrykk for at dei er tilfreds med budsjettet. Leiar i rådet, Jannicke Helland, gav 
uttrykk for at det er kjekt at rådet har fått gjennomslag for innspel. 
 
Det vart gjort følgjande  felles framlegg i møtet: 
Rådet tar budsjett for 2019 og økonomiplan til orientering. 
 

Vedtak: 

Rådet tar budsjett for 2019 og økonomiplan til orientering. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

021/2018: Kommuneplan for Radøy kommune - temarevisjon - høyring i råd for menneske 

med nedsett funksjonsevne 

 



Behandling: 

Arealplanleggar Rolf Raknes orienterte og svara på spørsmål. 
Planskildring, plankart og planføresegner er reviderte i kommuneplanen. Det er også gjennomført 
strandsone-analyse, som er lagt til grunn i temarevisjonen. Det er også lagt inn omsynssone for 
kulturminne, slik at kulturminne med størst verd får eit vern i kommuneplanen. 
Eit viktig grep i kommuneplan-revisjonen er at det no vert opna for tiltak knytt til bustadhus på eigen 
tomt som no er i LNF (opp til 3 da), tilsvarande praksis som i regulerte område. 
 
Det vart sett fram følgjande felles framlegg i møtet: 
Kommuneplan for Radøy - temarevisjon, vert teke til orientering. 
 

Vedtak: 

Kommuneplan for Radøy - temarevisjon, vert teke til orientering. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

022/2018: Politisk styringsstruktur Alver kommune - uttale Råd for menneske med nedsett 

funksjonsevne 

 

Behandling: 

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne har drøfta framlegg til politisk til politisk 
styringsstruktur i Alver kommune. 
 
Det vert sett fram følgjande felles fram til uttale: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne i Radøy ønskjer at Rådet i Alver kommune kjem med  
uttale i saker som er særleg viktige for menneske med nedsett funksjonsevne. Dette gjeld mellom 
anna arbeid mot diskriminering på grunnlag av nedsett funksjonsevne og tenester for menneske med 
nedsett funksjonsevne. Det er viktig at rådet får kome med uttale på eit tidleg tidspunkt. Me meiner 
dette er med på å sikre god brukarmedverknad. Rådet kan og ta opp eigne saker. 
Rådet bør bestå av 9 medlemmar med vara. Val av representantar skal følgje «Lov om råd eller anna 
representasjonsordning i kommunar og fylkeskommunar for menneske med nedsett funksjonevne 
m.m». Det er eit ønskje at leiar eller nestleiar skal vere ein representant frå brukarorganisasjonane. 
Når det gjeld møtetidspunkt er det høveleg at møta vert lagt til dagtid. Me ser for oss at det kan vere 
naturleg med møte ein gong pr. månad, oftare dersom sakshandsaming krev det. 
 
Rådet vedtok framlegg til vedtak sett fram i møtet. 
 
 

Vedtak: 

Uttale til politisk styringsstruktur i Alver kommune: 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne i Radøy ønskjer at Rådet i Alver kommune kjem med  
uttale i saker som er særleg viktige for menneske med nedsett funksjonsevne. Dette gjeld mellom 
anna arbeid mot diskriminering på grunnlag av nedsett funksjonsevne og tenester for menneske med 
nedsett funksjonsevne. Det er viktig at rådet får kome med uttale på eit tidleg tidspunkt. Me meiner 
dette er med på å sikre god brukarmedverknad. Rådet kan og ta opp eigne saker. 



Rådet bør bestå av 9 medlemmar med vara. Val av representantar skal følgje «Lov om råd eller anna 
representasjonsordning i kommunar og fylkeskommunar for menneske med nedsett funksjonevne 
m.m». Det er eit ønskje at leiar eller nestleiar skal vere ein representant frå brukarorganisasjonane. 
Når det gjeld møtetidspunkt er det høveleg at møta vert lagt til dagtid. Me ser for oss at det kan vere 
naturleg med møte ein gong pr. månad, oftare dersom sakshandsaming krev det. 
 
Rådet vedtok framlegg til vedtak sett fram i møtet. 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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